

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S19/20 - 076

通識科集體訂購
信報模擬試卷(2019-20)

敬啟者：為增強學生於香港中學文憑試通識科的應試能力，學校將為中六學生集體訂購信報模擬試卷(2019-20)，並資助每位學生 17.6 元，以鼓勵學生積極參與模擬試及減輕家長負擔。詳情如下：

購買教材	費用
信報模擬試卷(2019-20)	\$30 (原價\$47.6，學校資助\$17.6)

請著 貴子弟於 2019 年 12 月 3 日至 7 日期間，帶備已增值的八達通到總務處繳交費用。

如有查詢，請致電 23800241 與陳正文老師或禰寶健老師聯絡。

請於 2019 年 12 月 7 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致
貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2019 年 11 月 29 日

回 條

通識科集體訂購
信報模擬試卷(2019-20)

敬覆者：有關 貴校通告(編號：S19/20 - 076) 內容，業已知悉。

此覆
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2019 年 12 月 7 日或以前透過「家校通系統」
回覆。

2019 年 _____ 月 _____ 日

陳樹渠紀念中學
Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S19/20 - 076

29 November 2019

To: Parents of Secondary 6 student

Ordering of Hong Kong Economic Journal Mock Examination Paper (2019-20) for Liberal Studies Subject

To better prepare our students for the Liberal Studies DSE exam, the School will be ordering the Hong Kong Economic Journal Mock Examination Paper (2019 – 2020) for S.6 students. To encourage students to actively participate in the mock exam and reduce the burden on parents, the school will provide a subsidy of \$17.6 for each S6 student. Details are as follows:

Material to be ordered	Price
Hong Kong Economic Journal Mock Examination Paper (2019-20)	\$30 (Original price: \$47.6, School subsidy: \$17.6)

Students must pay with their Octopus card at the school office from 3 to 7 of December. Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 7 December 2019. For enquiries, please contact Ms. CHAN Ching Man or Mr. HUEN Po Kin at 23800241.

Thank you very much for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

Reply Slip

Ordering of Hong Kong Economic Journal (2019-20) Mock Examination Paper for Liberal Studies Subject

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S19/20 - 076 has been read and understood.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please sign this circular through "School Comm System" on or before 7 December 2019.

Date: _____